
Αθήνα, 10 Μαίου 1997

Ο Μαντέλης μου έστειλε τα εσώκλειστα χαρτιά.
Η Τριμελής Επιτροπή (Παπαδόπουλος, Παπαντωνίου, εγώ ), καλώς ή 

κακώς απέρριψε το αίτημα ΕΤΑΝΑΛ.
Προκειμένου να επανεξετασθεί το θέμα, χρειάζεται αίτημα νέο, για το 

1997, του Υπουργείου Γεωργίας προς την τριμελή, που δεν υπάρχει. Από 
τον Δεκέμβριο έστειλα γράμμα σε όλα τα Υπουργεία για αποστολή 
ετήσιου προγραμματισμού για κατ εξαίρεση προσλήψεις όλων των 
φορέων. Γιατί δεν μπήκε η ΕΤΑΝΑΛ ;

Σωκράτης Κοσμίδης


